
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 14. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 140
I svar på FIU alm. del - spørgsmål 97 fremgår, at ministeren har gennemgået
SAS' plan for at gøre selskabet konkurrencedygtigt. Af svar på FIU alm. del -
spørgsmål 96 fremgår, at SAS forventer at blive konkurrencedygtig, således
at der ikke vil være behov for statslig involvering igen. Hvorledes hænger dis-
se svar sammen med, at ministeren ifølge svar på FIU alm. del - spørgsmål
94 ikke er bekendt med de kontraktlige forhold omkring 107 leasede fly ud af
en samlet flyflåde på 212 fly?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Thulesen.Dahl@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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